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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: a 2012. április 26-án megtartott Képviselő-testületi testületi ülésen. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Koblász Sándor polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, 
a Képviselő-testület 7 tagja az ülésen jelen van. A jegyzőkönyv hitelesítésére Dézsi Ferenc 
képviselőt javasolja. Ismerteti a tervezett napirendi pontokat és kéri a napirend jóváhagyását. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatait.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

61/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Dézsi Ferenc képviselőt 
megválasztja jegyzőkönyv hitelesítőnek. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

62/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a napirendi 
pontok tárgyalását. 
 
 Felelős: polgármester 
 Határidő: azonnal 

 
1.  2011. évi zárszámadás 

 
Koblász Sándor polgármester átadja a szót Donka Józsefné pénzügyi főmunkatársnak, aki 
ismerteti a rendelet tervezetet.  
 
Donka Józsefné pénzügyi főmunkatárs elmondja, hogy a zárszámadást elkészítette, ha van kérdés 
ezzel kapcsolatban, szívesen válaszol rá. 
 
Dr. Ungi Kitti jegyző megkérdezi, hogy a múltkori testületi-ülésen felmerült két hibát kijavította-e? 
 
Donka Józsefné pénzügyi főmunkatárs elmondja, hogy a múltkori testületi ülésen felmerült 
probléma nem elírás volt, hanem az azt jelölte, hogy annyi az adóhátraléka összesen az 
önkormányzatnak, ami egy görgetett összeg. Elmondja, hogy a könnyebb érthetőség kedvéért ez a 
mondat átírásra került. Megkérdezi, hogy a zárszámadáshoz van-e valakinek hozzáfűzni valója? 
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Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal megalkotja az alábbi rendeletet. 
 
Szavazatarányok 
7 igen egyhangúlag 
 

Váchartyán Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

6/2012. (IV. 26.) önkormányzati rendelete 

 az Önkormányzat 2011. évi zárszámadásról 

 
A rendelet tervezet és a jóváhagyott rendelet megegyezik, melyek a jegyzőkönyv mellékletét 
képezik. 

2. Költségvetési rendelet előirányzatainak módosításáról szóló rendelet 
 

Koblász Sándor polgármester átadja a szót Donka Józsefné pénzügyi főmunkatársnak, aki 
ismerteti a rendelet tervezetet.  
 
Donka Józsefné pénzügyi főmunkatárs ismerteti a rendelet tervezetet. Megkérdezi, hogy van-e 
valakinek kérdése a rendelettel kapcsolatban? 
 
Szabolcsi Károly képviselő véleménye szerint a bevétel is kevesebb, de a kiadás sem emelkedett. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal megalkotja az alábbi rendeletet. 
 
Szavazatarányok 
7 igen egyhangúlag 
 

Váchartyán Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

7/2012. (IV. 26.) önkormányzati rendelete 

 az Önkormányzat 2011. évi zárszámadásról 

 
3. ÖNHIKI pályázat 

 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az ÖNHIKI pályázat benyújtásához szükséges a 
kiküldött határozati javaslat képviselő-testület általi elfogadása. Ismerteti a Magyar 
Államkincstárnak, a Belügyminisztériumnak és a Nemzeti Fejlesztésnek írt leveleket.  
 
Dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy a határozat minta a kormányrendelet mellékletét képezi,  ezt 
kell elfogadni. A javítás a II. pontnál 3,3 millió helyett 8,3 millió Ft.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
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Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

63/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
A megyei önkormányzati tartalék/az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő 
önkormányzatok 2012. évi támogatására vonatkozó igény benyújtásáról 
 
1. Váchartyán Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Magyarország 2012. évi központi 

költségvetéséről szóló 2011. évi CLXXXVIII. törvény 6. melléklet 2. pontja alapján 
(továbbiakban 6. melléklet) támogatási igényt nyújt be a megyei önkormányzati tartalékból 
származó támogatásra, vagy az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 
2012. évi támogatására. 

 
2. Váchartyán Község Önkormányzatának képviselő-testülete képviselő-testület a megyei 

önkormányzati tartalékról, és az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő önkormányzatok 
2012. évi támogatásának igényléséhez a fenti törvény alapján a következő nyilatkozatot teszi: 

 
I. a) A települési önkormányzat lakosságszáma 2011. január 1-jén 1.000 fő, vagy a feletti 
                 X 
b) A települési önkormányzat lakosságszáma 2011. január 1-jén 1.000 fő alatti, és a  székhelyű 
körjegyzőséghez tartozik   
c) A települési önkormányzat lakosságszáma 2011. január 1-jén 1.000 fő alatti és 
körjegyzőséghez nem tartozik és a 6. számú melléklet 2. pontja szerint felmentéssel 
rendelkezik. 
 d) Megyei önkormányzat esetében az a)-c) pontokra vonatkozó feltétel nem releváns 

 
II. a) A települési önkormányzat helyi adó bevezetéséről döntött és 2012. évben ilyen              
jogcímen 8.300 ezer forint összegű bevételt tervez.  
b) Megyei önkormányzat esetében a helyi adóbevételre vonatkozó feltétel nem releváns. 
 
III. Az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletét vagy módosított költségvetési 
rendeletét 37. 152 ezer forint összegű működési célú hiánnyal fogadta el. 
 
IV. a) Az önkormányzat az Ötv. szabályai szerint kötelező könyvvizsgálatra nem 
kötelezett.                  X 
b) Az önkormányzat az Ötv. szabályai szerint kötelező könyvvizsgálatra kötelezett   
c) kötelező könyvvizsgálat esetén az önkormányzat 2011. évi zárszámadását a könyvvizsgáló 
elfogadta. 
d) kötelező könyvvizsgálat esetén az önkormányzat 2011. évi zárszámadását a könyvvizsgáló 
elutasító záradékkal látta el. 

 
V. Az önkormányzat az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 50. § (1) 
bekezdés a) pontjában meghatározott rendezett munkaügyi kapcsolatok 
követelményeinek megfelel.                    X 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
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4. Óvodai alkalmazottak nyugdíjazása 
 

Koblász Sándor polgármester átadja a szót az iskola igazgatójának. 
 
Szaniszló Katalin az iskola igazgatója elmondja, hogy a Csernák Jánosné nyugdíjazása mellett 
Horváth Józsefné dajka is elmegy nyugdíjba szeptember 1-vel. Neki május 15-ig van munkavégzési 
kötelezettsége utána felmentési idejét tölti és nem kell dolgoznia. Úgy gondolja, hogy Zsombok 
Miklósné - aki jelenleg a konyhán dolgozik, de van dajka végzettsége - lenne a legalkalmasabb arra 
a feladatra, hogy az óvodai dajkai munkát ellássa 6-11 óra között és 11-14 óra közötti időszakban 
pedig a konyhán végezné a feladatát. A fizetése nem változna. Így az önkormányzatnak nem 
kellene egy új dajkát felvennie. A konyhán a hiányzó munkaerőt Dropp Andrásné közhasznú 
munkással szeretné megoldani, akivel a múlt hét folyamán nagyon meg volt elégedve. Kérése, hogy 
időben tegyék be erre a munkára, mert ahhoz, hogy jól tudja ellátni ezt a feladatot,  előtte  meg kell 
tanulnia.   
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy véleménye szerint 1,5 hónap az az időszak,  amikor több 
a munka a konyhán, mert utána már nyári szünet van. Az óvónők túlóráját is nézték, ez kb. havi 72 
óra lesz. A másfél hónapra durván 160. 000.- Ft bruttó  kiadás lesz.  
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a túlóráról most kell dönteni, mert az hamarosan 
életbe lép.  

 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

64/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
Bognárné Lamanda Emma óvónő nyugdíjazása után, azaz május 1-től június 15-ig az 
óvónők helyettesítéssel oldják meg a munkát és nem kerül új álláshely meghirdetésre. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

65/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy május 
15-től Horváth Józsefné helyére dajka munkakörbe Zsombok Miklósné kerül át 
délelőtt 6-11-ig, és 11-14 óra között az ebéd kiosztásakor segít a konyhai dolgozóknak. 
A konyhai kisegítő állást Dropp Andrásné közmunkás töltené be a konyhán 
kisegítőként. 
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Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Szaniszló Katalin elmondja, hogy Csernák Jánosné élelmezés vezető nem dolgozhat a felmentési 
ideje alatt. Csernák Jánosné június 15-től van felmentve, a konyha élelmezésvezető nélkül nem 
működhet. Elmondja, hogy amennyiben a konyha a jövőben tovább működik, akkor az 
élelmezésvezetői állást meg kell hirdetni. Az állást szeptember 1-vel lenne betölthető. Az 
intézményvezető joga, hogy ki mellett dönt. Kurucz Istvánné 2013. márciusig dolgozik, utána ő is 
nyugdíjba megy. 
 
Horgász Marianna képviselő elmondja, hogy ha fennmarad a konyha, akkor jövőre egy szakácsot 
is fel kell venni. 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő véleménye szerint először el kell dönteni, hogy mit szeretnénk a 
konyhával. Tudjuk-e működtetni, vagy nem. Kérdezi, hogy van-e lehetőség arra, hogy a konyhát 
vállalkozónak adják ki? 
 
Koblász Sándor polgármester véleménye szerint ez nagyon sok problémával járna, rengeteg 
ÁNTSZ vizsgálat lenne,  és nehezen megoldható. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy szeptember 1-jétől kellene a konyhát megszüntetni. 
Szerinte már 2 éve probléma a konyha üzemeltetése. Ha nem akarjuk működtetni a konyhát, akkor 
közbeszerzést kell kiírni. Régen sok ember munkája szűnt volna meg, most viszont már más a 
helyzet a nyugdíjazások miatt. Arra nincs lehetőség, hogy addig tartsuk fenn a konyhát, amíg egy 
dolgozó nyugdíjba nem megy.  
 
Csernák Jánosné élelmezésvezető kérdezi, hogy a konyhát legalább addig lehetne-e működtetni, 
amíg Kurucz Istvánné nem megy nyugdíjba? 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az óvodában is meg kell oldani a problémákat, nem 
munkahelyeket szeretnének megszüntetni.  
 
Bercse Dezső képviselő kérdezi, hogy mi lenne akkor, ha a konyha mégsem maradna meg? 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy ha a konyha megszüntetésre kerülne úgy szeretné, 
hogy a 3 alkalmazott, aki marad, azt tovább foglalkoztatná az önkormányzat. Utána kell járni, hogy 
mennyibe kerülne az étkeztetés, amennyiben vállalkozó szállítaná az ebédet.  
 
Lassú János alpolgármester azt javasolja, hogy kérjünk árajánlatokat legalább három cégtől.  
 
Horgász Mariann képviselő szerint csak akkor éri meg a vállalkozónak, ha egyszerre több helyre 
is szállít. 
 
Dézsi Ferenc képviselő véleménye az, hogy 15 napon belül meg kell kérdezni több ebédszállítót, 
hogy mennyiért szállítaná ide az ebédet. Kérni kell napi egyszeri étkeztetésre árajánlatot több 
ebédszállítótól, hogy mennyibe kerülne az óvodás, az iskolás és a felnőtt ebéd. A következő 
testületi ülésen lehet erről szavazni.  
 
Szaniszló Katalin iskolaigazgató elmondja, hogy az előző vállalkozók anyaga archiválva van, velük 
is fel lehet venni a kapcsolatot. Vállalja, hogy érdeklődik a környező iskoláktól, hogy szerintük 
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megéri-e vállalni az étkeztetésnek ezt a formáját. Szerinte a környék honlapján az iskolai étlap is 
rajta van, arról is lehet tájékozódni. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

66/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
árajánlatot kér óvodás, iskolás napi háromszori étkezésre és felnőtt ebédre május 15-ig. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Szabolcsi Károly képviselő rákérdez, hogy mi lesz az óvodával június 15-e után, lesz-e 
csoportösszevonás. 
 
Bercse Dezső képviselő elmondja, hogy szerinte először az intézményvezetőnek kellene állást 
foglalnia ebben a kérdésben. 
 
Csortos Éva vezető óvónő elmondja, hogy 19 új kiscsoportos lesz szeptember 1-től. 
 
Szaniszló Katalin elmondja, hogy szeretné a három korcsoportos óvodát megtartani. Elmondja, 
hogy tanév közben nem lehet csoportot bontani egy intézményben, arra csak iskolai szünetben van 
lehetőség. Előreláthatólag szeptemberig 60 fő lesz az óvodában. Véleménye szerint, ha két csoport 
marad, akkor az intézmény vezetőjének és az óvónőknek kell eldönteniük a csoportbontás 
összetételét. Ezt rögzíteni kell a nevelési programjukban. Szerinte az erről szóló döntést júniusban 
meg kell hoznia a Testületnek, mert értesíteni kell a szülőket is. A túlóra hosszútávon nem 
megoldható. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy erről szakmai és gazdasági szempontok szerint 
lehet dönteni. 
 
Dézsi Ferenc elmondja, hogy május 15-ig kérne egy kimutatás arról, hogy mekkora a jövőbeli 
gyereklétszám. Ha marad a konyha, akkor annak teljes létszámban kell működnie. Ha 3 csoportos 
lesz az óvoda, akkor óvónőt is fel kell venni, ha 2 csoportos, akkor viszont nem. Szeptember 1-
jétől a megfelelő formában kell működni. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy erről a május 15-e után döntenek. 
 

5. Fofa épület bontására beérkezett árajánlatok elbírálása 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az iskola FORFA épületének bontására beérkezett 
árajánlatok kiküldésre kerültek a képviselőknek. Összesen három érdeklődő volt a munkálatokra, 
amelyből egy visszalépett az árajánlat adásától. Tehát érvényesen összesen két árajánlat érkezett be. 
 
Lassú János alpolgármester véleménye szerint a Stefa-Pack Zrt-t ajánlata nagyon korrekt. 
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Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy fontos lenne egy vállalkozási szerződés részletes 
kidolgozása. Pontosan meg kell határozni a határidőt, és az ütemezést, hogy a buszmegállót milyen 
ütemben készítik el.  
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy a Testületnek a mostani ülésen ki kellene választania a 
megfelelő vállalkozót a kiírt pályázatra beérkezett árajánlatok alapján, és akkor utána a következő 
Testületi ülésre elkészülne egy vállalkozói szerződés minta. 
Szaniszló Katalin iskolaigazgató megkérdezi, hogy előreláthatóan mikor kezdődik a bontás? 
Elmondja, hogy intézményben felhasználható tárgyakat elteszik, kérdezi, hogy a régi selejtes 
asztalokat olcsón értékesíthetik-e jelképes összegért? Véleménye szerint, ha a vállalkozó nem tart 
igényt a rézcsövekre, akkor azt is értékesíthetnék. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy valószínűleg az iskolai szünetben kezdődne a bontási 
munka.  
  
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

67/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
beérkezett árajánlatok alapján a FORFA épület bontására a Stefa-Pack Zrt.-t választja.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Lassú János alpolgármester elmondja, hogy az óvodának szüksége lenne egy tologatós fűnyíróra, 
mivel a régi már elhasználódott. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy fűkaszát nem rendeltetésszerűen használták, ezért 
állandóan elromlott. Javasolja, hogy hozzák be az Önkormányzathoz, és megnézeti az eladóval. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 

 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

68/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
Apáczai Csere János Általános Iskola és Napközi-otthonos Óvoda vásárolhat egy 
tologatós fűnyírót maximum 40.000.- Ft értékben.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
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6. Oszaczki László Sándor bírósági levelére válasz 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy Oszaczki László újból Bíróság elé vitte az ügyét. 
Megint leírta Oszaczki László, hogy mi a kérése. Ismerteti a Váci Városi Bíróság levelét, amelyet a 
képviselők a kiküldött anyag részeként már megkaptak. Rákérdez, hogy egyetértenek-e a levél 
tervezettel. 
 
Horgász Mariann képviselő elmondja, hogy az Önkormányzat hibás teljesítés tényét soha nem 
ismerte el. 

 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

69/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
előterjesztés mellékletét képező tartalommal kerüljön elküldésre a válaszlevél a Váci 
Városi Bíróságnak Oszaczki László Sándor ügyében. 
 
Felelős: polgármester 
 Határidő: azonnal 
 

7. Gyerekjóléti Szolgálat Magyar Államkincstár válaszlevele 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy ismételten levél érkezett a Magyar Államkincstártól 
a 2010. évi normatíva visszafizetésével kapcsolatban, többszöri levelezésünk ellenére sem engedtek 
el a fenti összegből semmit. Elmondja, hogy a mai napon itt voltak a Társulás tagjai közös 
egyeztetésen, ahol az alábbi levél született. Ismerteteti a levél tartalmát. Elmondja, hogy az a 
döntés született, hogy az előbb ismertetett fellebbezés kerüljön elküldésre, és abban az esetben, ha 
az Igazgatóság nem tekint el a visszafizetési kötelezettségtől, akkor a kirótt összeg felét a Szolgálat, 
fizeti ki, a másik felét, pedig az önkormányzatok lakosságszám alapján szétosztva. Elmondja, hogy 
a püspökhatvani polgármester úr ír egy másik levelet a helyi országgyűlési képviselőnek, hátha ő is 
tud segíteni az ügyben. Az SNI-s normatíva visszafizetésével kapcsolatban is született egy 
fellebbezés tervezet, amely kiment a képviselőknek. Kérdezi, hogy a kiküldött tartalommal és a 
felolvasott fellebbezés a Gyermekjóléti Szolgálat tekintetében elmehet-e a fellebbezés. Véleménye 
szerint meg kell várni a levelet, az önkormányzatok aláírják és elküldik Harrach Péter úrnak. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

70/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
előterjesztés mellékletét képező tartalommal és a felolvasott közös Társulási 
fellebbezés tartalmával ellehet küldeni a fellebbezést a Magyar Államkincstárnak. 
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Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Egyebek 

 
a) Dávid István kérése 

 
Koblász Sándor polgármestere köszönti Dávid István lakost, ismerteti a levelét, majd  átadja a 
szót neki. 
 
Dávid István lakos elmondja, hogy a faluban történt sajnálatos esemény miatt szeretnének 
jótékonysági bált szervezni a Művelődési Házban, ezzel kapcsolatban azt kéri az önkormányzattól, 
hogy ne kelljen a teremért bérleti díjat fizetnie. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

71/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a jótékonysági bál 
támogatásaként ingyen biztosítja a Művelődési Házat Dávid István szervezőnek a 
május 5-én megrendezésre kerülő rendezvényre. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

b) Buszmegálló 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, felmondta a 2011 októberében Bóbis Ferenc tervezővel 
megkötött szerződést a buszmegálló tervezésére, mert a tervező többszöri felszólításra, és a 
szerződésben foglalt határidőre nem készítette el a terveket. Elmondja, hogy megkeresett  egy 
másik tervezőt a tervek elkészítésével kapcsolatban, aki azóta kint járt a helyszínen és ugyanannyi 
összegért, mint amennyiért  az előző tervező vállalta, ő is elvállalta  a tervek elkészítését. Elmondja, 
hogy kiküldésre került a képviselőknek az új szerződés, megkérdezi, hogy a kiküldött tartalommal 
elfogadható-e a vállalkozási szerződés. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

72/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
kiküldött tartalommal és árral elfogadja a buszmegálló és a zebra készítésére a Trió 
Terv Kft.-vel kötendő vállalkozási szerződést. 
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Felhatalmazza a polgármestert a szerződés megkötésére. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

c) Villanyoszlop 
 
Koblász Sándor polgármester tájékoztatja a Testületet, hogy múlt hét pénteken itt jártak az 
ELMŰ Zrt.-től a villanyoszloppal kapcsolatban és május 7-én várhatóan jönnek és kiveszik az 
oszlopot, a földkábelbe fektetést már most elkezdték. 
 
Lassú János alpolgármester kérdezi, hogy a védőcsöveket elég mélyre tették e. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy megnézte, és rendben van. 

 
d) MNV Zrt. levél 

 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy levelet írt az MNV Zrt.-nek azzal kapcsolatban, 
hogy a Magyar Állam a sportpályát adja át ingyenesen az önkormányzatnak, mert nagyon sok 
esetben azért nem tud pályázni az önkormányzat, mert az nem a mi tulajdonunk, az erre a levélre 
érkezett válaszlevél szerepel a kiküldött anyagok között. Elmondja, hogy ezek alapján szükséges 
egy testületi határozat elfogadása a kért hiányosságok pótlására, amely minta szintén a kiküldött 
anyag mellékletét képezi. 
 
Szabolcsi Károly képviselő elmondja, hogy határozni kell arról, hogy a műemlékvédelmi költséget 
az önkormányzat felvállalja-e. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

73/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete kéri, hogy a Magyar 
Állam a váchartyáni 1/3 és 3 hrsz.-ú területek tulajdonjogát ingyenesen az 
önkormányzat részére ruházza át, mely területeket az önkormányzat jelenleg is 
ingyenesen használ. 
 
Az önkormányzat a fenti területeket a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. 
számú törvény 8.§ (1) és (4) bekezdésében foglaltaknak megfelelően használná a helyi 
közösségi és tömegsport igények kielégítésére. 
 
Az önkormányzat vállalja a tulajdonba adás érdekében felmerült valamennyi költség 
megtérítését. 
 
A védettség fennállása esetén az Önkormányzat vállalja az ahhoz kapcsolódó 
kötelezettséget. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
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d) Fény utca végén lévő telkek használata 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a múlt héten volt kint a Fény utcai telkek végén, 
ahol a kint tapasztalt helyzet alapján felszólító levelet írt Halász Józsefnek, aki a területet nem a 
kiadott engedélynek megfelelően használja, felszólította Őt arra, hogy a területet takarítsa össze. 
Ismerteti, hogy kérés érkezett Pusztai Kálmántól azzal kapcsolatban, hogy szeretné a 421/1 és 
421/2 hrsz.-ú ingatlanok mögötti önkormányzati területet művelni.  Elmondja, hogy az egyik ott 
lakó tulajdonos nem szeretné, hogy a mögötte lévő terület művelve legyen. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy az Önkormányzati terület, ahhoz a tulajdonosoknak 
nincs köze.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

74/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete engedélyezi Pusztai 
Kálmán részére, hogy a 421/1 és 421/2 hrsz.-ú Önkormányzat tulajdonát képező 
földterületet térítés nélküli jó gazda módjára használja, ameddig az önkormányzat 
másképpen nem rendelkezik.  
 
Évelő növényt csak a saját felelősségére ültethet, az önkormányzattól megváltást nem 
követelhet. 
 
Épületet ideiglenesen sem építhet a szóban forgó területre. 
 
A használat alatt és átadáskor a területnek gyom-mentesnek, kultur állapotúnak kell 
lennie. 
 
Ezen engedély át nem ruházható, csak az önkormányzat engedélyével. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

e) Katolikus egyház stációinak építése iránti kérelme 
 

Lassú János alpolgármester elmondja, hogy a Katolikus egyház szeretne stációkat kihelyezni a 
templomtól a temetőig összesen 15 db-ot, melyből 10 db a Kántor köz jobb oldalán, közterületen 
lenne, 3 db, pedig a Temetőnél.  Elmondja, hogy a stációk fakeresztből lennének, rajta faragott 
rajzokkal. Szeptember 15-én szeretnék avatni, ezért a munkát lehetőség szerint el kell kezdeni. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
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Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

75/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete engedélyezi 15 db stáció 
kihelyezését a Katolikus templomtól a Temetőig, úgy, hogy az a közlekedést és 
közműveket nem zavarhatja, akadályozhatja. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
f) Szemétszállítási díj felfüggesztési kérelmek 

 
Dézsi Ferenc képviselő ismerteti a szemétszállítási díj felfüggesztési kérelmeket. 
 
Bartus Katalin                      Váchartyán,  József A. u. 30. 
Tóth Ilona                            Váchartyán, Árpád u. 20. 
Hernádi Zoltán                     Váchartyán, Bercsényi u. 25. 
Tenki Imre                           Váchartyán, Halászi K. u. 9. 
Global-Sansz Kft                  Váchartyán, Rákóczi u. 12.  
Paulik Erzsébet                     Váchartyán, Bercsényi u. 45. 
Thuróczy Ferenc                   Váchartyán, Dobó u. 10. 
Nagy László                          Váchartyán, József A. u. 18.  
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy a hétfői szemétgyűjtés alkalmával a Sportpálya mellett 
8 zsák szemetet szedtek össze az iskolások. Felháborítónak tartja, hogy van olyan ember, aki kéri a 
szemétszállítási díj felfüggesztését, de közben a szemetet szétdobálja. Véleménye szerint nem 
biztos, hogy jó ötlet volt a szemétszállítási díj felfüggesztésének engedélyezése a lakosságnak. 
Szerinte,akinek ingatlana van, az egyformán fizesse meg a szemétszállítási díjat, mert így a lakosság 
nagy része szüneteltetni szeretne valamilyen indokkal.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

76/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete engedélyezi a 
szemétszállítási díj felfüggesztését a 2. negyedévtől az alábbi személyeknek: 
 
1) Bartus Katalin 
2) Tóth Ilona 
3) Hernádi Zoltán 
4) Paulik Erzsébet 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
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Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

77/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete engedélyezi a 
szemétszállítási díj felfüggesztési kérelmet a 3. és 4. negyedévre amennyiben a 2. 
negyedévet befizetés megtörténik: 
 
1) Thúróczy Ferenc 
2) Nagy László 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

78/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete nem engedélyezi a 
szemétszállítási díj felfüggesztését az alábbi személynek: 
 
1) Tenki Imre 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

g) Szociális Bizottság javaslata 
 

Simonné Vizler Ágnes a Szociális Bizottság elnöke elmondja hogy az ’Együtt a gyermekekért’ 
Gyermekjóléti Szolgálat pályázatot kíván benyújtani a hátrányos helyzetű általános iskolások 
részére táboroztatás céljából. Az a kérésük, hogy javasoljunk 10 gyermeket, akik ingyenesen el 
tudnak jutni a táborba. Az önkormányzatnak gyermekenként 7.000.-Ft önrészt kell vállalnia. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

79/2012. (IV. 26.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete – a Szociális Bizottság 
javaslata alapján - támogatja, hogy 10 Váchartyánban lakóhellyel rendelkező általános 
iskolások részesülhessenek a Gyermekjóléti Szolgálat által pályázott táborba, amelyben 
az Önkormányzatnak 7000.- Ft önrészt biztosít gyermekenként: 
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Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

 
További napirend, kérdés és hozzászólás nem lévén Koblász Sándor polgármester megköszöni a 
részvételt 19 óra 45 perckor bezárja az ülést. 
 

K.m.f. 
 
 
 
          Koblász Sándor           dr. Ungi Kitti 
            polgármester        jegyző 
 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 
 
 
 
 
      Dézsi Ferenc 
        képviselő 


